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ZASTUPITELSTVO NEVYHOVĚLO FIRMĚ ZASTUPITELSTVO NEVYHOVĚLO FIRMĚ 
PRIMOCO V ROZHODNUTÍ O NÁMITKÁCH PRIMOCO V ROZHODNUTÍ O NÁMITKÁCH 

KE ZMĚNĚ ÚZEMNÍHO PLÁNU ČÍŽOVÁKE ZMĚNĚ ÚZEMNÍHO PLÁNU ČÍŽOVÁ
Dne 9. 2. 2023 byla zahájena změna č. 5 
Územního plánu Čížová. Firma Primoco 
UAV SE si podala 12. 3. 2024 námitku, ve 
které požaduje změnit doposud povolenou 
výšku budoucích staveb na letišti Krašovi-
ce z pěti na deset metrů a umožnit v plánova-
né hale nejenom servis, ale i montáž a výro-
bu dronů. Vzhledem k tomu, že by umožnění 
stavby vyšších objektů a stím související pro-
voz na letišti výrazně ovlivnil život obyvatel 
v našich vesnicích, svolal jsem dvě veřejná 
projednání, aby firma Primoco UAV SE vy-
světlila veřejnosti svůj záměr a zodpověděla 
jim jejich otázky. Obec dále shromažďovala 
vyjádření dotčených orgánů k tomuto záměru 
a jednala o možných kompenzacích. V prů-
běhu prázdnin byla podána petice občanů, 
která požadovala vyhlášení místního referen-
da k záměru firmy Primoco UAV SE. Petice 
za vyhlášení místního referenda má taxativ-
ně stanovené náležitosti v zákoně o místním 
referendu a doručená petice bohužel neobsa-
hovala devět v zákoně vyjmenovaných nále-
žitostí, které nebyly odstraněny ani v doda-
tečném termínu. Přesto jsme se rozhodli, že 
budeme petici v zastupitelstvu řešit.

V srpnu již byly shromážděny veškeré pod-
klady a vyjádření k rozhodnutí zastupitelstva 
o námitce firmy Primoco UAV SE. Všech-
ny dotčené orgány s navýšením budov sou-
hlasili. I přes jejich kladné vyjádření jsem se 
rozhodl nedoporučit radě obce vyhovět firmě 
Primoco UAV SE. Důvodem byla zejména 
obava ze zhoršení životních podmínek v ob-
cích a značně neuspokojivá komunikace s fir-
mou Primoco UAV SE při jednání o podmín-
kách plánovací smlouvy. Moje rozhodování 
výrazně ovlivnila i petice lidí, i když byla 
neplatná. Rada obce souhlasila jednoznačně 
s mým názorem a předložili jsme na zastupi-
telstvu dne 5. 9. 2024 návrh nevyhovět firmě 
Primoco UAV SE v jejich námitkách. Zastu-
pitelstvo obce po krátkém projednání rozhod-
lo námitkám na umožnění rozšíření výstavby 
na letišti nevyhovět.

Tomáš Korejs, starosta
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Rekonstrukce OÚ - stěna u archivuRekonstrukce OÚ - stěna u archivu
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Vlastník těchto krabic plných odpadu Vlastník těchto krabic plných odpadu 
si to musel po sobě ukliditsi to musel po sobě uklidit
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INFORMACE STAROSTY
STAVBA VODOVODNÍHO PŘIVADĚČE

DO BOREČNICE

Pokračuje výstavba vodovodního přivaděče do 
Borečnice, je hotovo 1,7 km. Dne 4. 9. jsem za-
hájil jednání s vlastníky objektů o umístění vo-
dovodních přípojek a vodoměrných šachet. 
V souvislosti s předpokládanou realizací pod-
zemního vodojemu v Bendě se mění i technické 
vystrojení vodovodu Borečnice. Nebude reali-
zována posilovací stanice s akumulací a naopak 
bude namontován regulační ventil. Celková 
úspora 1,05 milionu Kč. V rámci výstavby vo-
dovodního přivaděče do Borečnice muselo být 
vyřešeno křížení vodovodu se dvěma vysokotla-
kými plynovody a s produktovodem. (viz foto)

cemi. Obec odmítla návrhy na stavební úpravy, 
které by ještě zúžily už tak úzkou komunikaci, 
nebo úpravy do jednoho jízdního pruhu se znač-
kou dej přednost protijedoucím vozidlům. Poža-
dujeme, po dohodě s místními obyvateli, snížit 
maximální rychlost na 30 km/h a spoléháme se 
na zodpovědnost řidičů, že ji budou dodržovat, 
v opačném případě bude muset řešit situaci Poli-
cie ČR. V Bošovicích bohužel není reálné vybu-
dovat chodníky, takže rychlá jízda nezodpověd-
ných řidičů je nebezpečná zejména pro chodce. 

OPRAVA KOMUNIKACE

Firma KDS provedla v rámci záruky opravu 
propadlých částí na komunikaci, která je hlav-
ním průtahem obcí.

KOLAUDACE ČOV

V listopadu bude končit zkušební provoz cen-
trální čistírny odpadních vod a obec bude žá-
dat o kolaudaci ČOV i celé stavby kanalizace. 
V rámci kolaudace nové kanalizace bude re-
kolaudována původní jednotná kanalizace, do 
které byla svedena dešťová voda a přepady ze 
septiků a domovních čistíren na oddílnou deš-
ťovou. Vlastníci objektů, kteří se ještě nenapoji-
li na novou kanalizaci a vypouštějí odpadní vo-
dy do dešťové kanalizace se musí neprodleně 
přepojit na kanalizaci novou. Vypouštění splaš-
ků do dešťové kanalizace mohou orgány ochra-
ny životního prostředí řešit jako neoprávněné 
nakládání s odpadními vodami a ohrožení čis-
toty povrchových vod. 

ČERNÉ SKLÁDKY

Obec intenzivně řeší černé skládky okolo kon-
tejnerů, ale i v lese. Neustále přetrvává zlozvyk 
ukládat odpady vedle kontejnerů na tříděný od-
pad. To je považováno za založení černé sklád-
ky, a pokud se podaří pachatele identifikovat pří-
mo přistižením na místě, na základě kamerového 
záznamu nebo podle odpadů pohozených u kon-
tejnerů, je původce černé skládky řešen za pře-
stupek s orgány životního prostředí. V nedáv-
né době byl dohledán původce černé skládky na 
Kosejříně, kterým byl občan z Písku a je před-
volán na OŽP v Písku k přestupkovému řízení. 
Prosím nenechávejte odpady volně u kontejnerů, 
pokud jsou kontejnery plné, využijte jiné místo 
nebo sběrný dvůr. Sběrné místo u přejezdu v Čí-
žové doplníme o další kontejnery, aby se zvýši-
la kapacita. Zvýšit frekvenci vývozu, který pro-
bíhá každé dva týdny, již není možné. Bohužel je 
potvrzeno, že nám u kontejnerů nechávají odpa-
dy i obyvatelé vesnic, které nespadají do našeho 
správního území. Ti musí využít nádob na svém 
území. Pokud se s tím setkáte, pokuste se jim to 
vysvětlit, případně mě informujte. Do našich ná-

dob smí ukládat tříděný odpad pouze obyvate-
lé a vlastníci nemovitostí z našich sedmi míst-
ních částí, kteří mají zaplacen poplatek za odpa-
dy. Budu rád, když se o čistotu okolo kontejnerů 
zasloužíme všichni. (viz foto)

FOTOVOLTAICKÁ ELEKTRÁRNA NA ČOV

Obec převzala vybudovanou fotovoltaickou 
elektrárnu na střeše centrální ČOV ve Zlivicích 
o instalovaném výkonu 10 KWp. Vyrobená 
energie nebude dodávána do sítě, ale bude s ní 
částečně pokryta energetická náročnost ČOV. 

REKONSTRUKCE OBECNÍHO ÚŘADU 
ČÍŽOVÁ

Před dokončením je rekonstrukce vnitřních 
prostor Obecního úřadu Čížová. O prázdninách 
bylo provedeno vymalování prostor OÚ, ale 
i výměna podlahy v zasedací místnosti a někte-
rých místnostech úřadu, kde již byla krytina po-
škozena. V rámci rekonstrukce byly vyměněny 
stará svítidla za úsporné LED osvětlení, zaseda-
cí místnost byla vybavena novými židlemi a byl 
instalován nový informační systém. Dokončo-
vána je i nová výzdoba OÚ. (viz foto str. 2)

REKONSTRUKCE DVEŘÍ U ŠKOLY

Každému, kdo vodil děti do Čížovské školy, jis-
tě utkvěly v paměti mohutné, dřevěné, historické 
vstupní dveře do školy. Dodávají průčelí školy 
nezaměnitelnou atmosféru již od její stavby, te-
dy od r. 1910. Dveře byly v minulosti několikrát 
natřeny, i přes to se jejich stav natolik zhoršil, že 
již musela být provedena kompletní rekonstruk-
ce. O prázdninách si odvezla dveře včetně světlí-
ku odborná firma, která je zcela obrousila na ho-
lé dřevo, nahnilé a mechanicky poškozené části 
vyměnila a natřela původním odstínem barvy. 
Mám radost, že se podařilo zachránit původní 
školní dveře a zachovat jejich charakter z doby 
před 114 lety. Děti i rodiče budou s jejich mo-
hutností při otevírání školy nadále ,,bojovat“, tak 
jako mnoho generací před nimi, ale to již k naší 
škole prostě patří. (viz foto str. 2)

NOVÉ ZÁBRADLÍ

Nové zábradlí u kostela okolo parkoviště vybu-
dovali brigádníci a zaměstnanci obce na místě 
původního, již značně ztrouchnivělého dřevě-
ného zábradlí. (viz foto)

T. Korejs, starosta

REKONSTRUKCE SOCIÁLNÍCH ZAŘÍZENÍ
VE ŠKOLE

Byla dokončena rekonstrukce sociálních zaříze-
ní ve škole. Původní sociální zařízení bylo vybu-
dováno velmi provizorně při navyšování kapa-
city školy a školky. V rámci rekonstrukce byly 
všechny rozvody umístěny do zdí, byly vymě-
něno sanitární zařízení a v místnostech polože-
na nová dlažba a obklady. V rámci rekonstrukce 
byly zmodernizovány chlapecké a dívčí zácho-
dy a umývárny v prvním patře a sociální zaříze-
ní pro učitele. Celkové náklady akce, kterou plně 
hradí obec, jsou 611.225 Kč bez DPH. (viz foto)

OPRAVA ZÁMKU A JEHO VYUŽITÍ

Starosta jednal s ředitelem Národního památ-
kového ústavu, pracoviště České Budějovice 
o dalším postupu opravy zámku a jeho využití. 

SNÍŽENÍ RYCHLOSTI NA KOMUNIKACÍCH 
V BOŠOVICÍCH

Ve spolupráci s občany Bošovic podala obec 
opětovnou žádost o snížení rychlosti na komu-
nikacích v Bošovicích. V Bošovicích se výraz-
ně zvýšil provoz jednak novou výstavbou rodin-
ných domů, ale i tím, že nájezd na dálnici Praha 
– Písek je právě mezi Bošovicemi a Chlaponi-
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KRAŠOVICKÁ KLUBOVNA U KAPLE 
V pátek 23. srpna 2024 se v Krašovic-

ké klubovně U Kaple konalo letní filmo-
vé odpoledne, které přilákalo přibližně 80 
účastníků a nespočet dětí.

Akce byla velmi úspěšná a hosté si uži-
li nejen skvělé jídlo a pití, ale také pohodo-
vou atmosféru.

Děti měly možnost nakreslit svého oblí-
beného filmového nebo pohádkového hr-
dinu, zatímco dospělí diskutovali o sou-
časné kinematografii. 

K dispozici byly různé nápoje jako limo-
náda, pivo, HUGO a prosecco, a také ob-
čerstvení v podobě párků v rohlíku, pop-
cornu, dezertů a dalších gastronomických 
překvapení.

Vážení čtenáři, rádi otiskneme i Vaše příspěvky, které nám pošlete na e-mail: buriankova@cizova.cz

INFORMACE 
ZASTUPITELSTVA
OBCE
Zastupitelstvo obce Čížová zasedalo 
v tomto období jedenkrát.

Zápisy jsou vždy vyvěšeny na obecních 
vývěskách, jsou k dispozici na obecním 
úřadě a na internetových stránkách obce 
www.cizova.cz.

Vrcholným bodem programu bylo Ki-
no na kolečkách, které promítalo film 
„Prázdniny s broučkem“.

Akce přilákala všechny generace, nejen 
sousedy z Krašovic, ale i z okolních obcí, 
což přispělo k posílení komunitních vzta-
hů a rozšíření fanouškovské základny Kra-
šovické klubovny U Kaple.

Organizace této úspěšné akce se zúčast-
nilo 12 dobrovolníků, kteří se podíleli na 
přípravě, pomoci při samotné akci i při 
úklidu. Bez jejich úsilí a spolupráce by to 
určitě nebylo možné. 

Velký dík patří také Obci Čížová za ak-
tivní zapojení a podporu, která zahrnovala 
poskytnutí party stanů, lavic a stolů.

Tato událost byla největší akcí Krašo-
vické klubovny za téměř rok jejího fungo-
vání a díky Nadaci Via a České spořitelně 
se stala nezapomenutelným zážitkem pro 
všechny zúčastněné. 

Děkujeme všem, kteří se podíleli na or-
ganizaci a všem, kteří přišli a užili si s ná-
mi tento krásný den!

#krašovickáklubovnaukaple #letníkino 
#komunita #sousedé #létosrodinou

Nadace Via Česká spořitelna Obec Čížová

Elena Müllerová, zakladatelka klubovny 
U Kaple v Krašovicích

Ke dni 31. 8. 2024 skonči-
la pracovní poměr na vlastní 
žádost paní Ing. Adéla Lopa-
tová. Od 2. 9. 2024 nastoupi-
la na základě výběrového říze-
ní na tuto pozici paní Ing. Jana 
Mandryszová. Dále počátkem 
října odchází do důchodu pan 
Vladimír Klevcov a na jeho 

místo nastoupil k dne 2. 9. pan 
Marian Bednarčík. 

Paní Lopatové a panu Klev-
covi děkuji moc za jejich prá-
ci pro obec a novým pracovní-
kům přeji, aby byly v novém 
zaměstnání na obci spokojeni. 

T. Korejs, starosta

Katastrofální povodeň v září 2024, kte-
rá si vyžádala i oběti na životech a znač-
né škody na majetku zejména na severní 
Moravě, u nás nezpůsobila naštěstí žádné 
škody. Menší toky a rybníky povodňová 
komise Čížové pravidelně kontrolova-
la, u nich nedošlo k výraznému vzestupu 
hladiny. Na řece Otavě byl krátkodobě 
vyhlášen 3. (tedy nejhorší) stupeň po-

vodňové aktivity. Kulminační průtok do-
sáhl 310 m3/s, což je pětiletá voda.  Na 
našem území bylo letos zaplaveno něko-
lik přístupových cest k chatovištím v Bo-
rečnici a Topělci, nedošlo však k zato-
pení žádných objektů, ani ke škodám na 
infrastruktuře.

T. Korejs, starosta

PERSONÁLNÍ ZMĚNY
NA OBECNÍM ÚŘADĚ ČÍŽOVÁ

POVODNĚ NA ČÍŽOVSKU BYLY BEZE ŠKOD
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LESMISTR ANTONÍN FUČÍK
NEJEN V HISTORII LESNICTVÍ NA ČÍŽOVSKU

(pokračování z ČK 1, 2/2024)

Od konce dvacátých let minulého 
století je se jménem lesmistra An-
tonína Fučíka pevně spjata histo-
rie lobkowiczkého a po roce 1932 
lichtensteinského Lesního úřadu 
v Čížové, od roku 1948 až do po-
čátku r. 1973 i historie Lesního zá-
vodu v Čížové.

Narodil se 16. 1. 1911 ve Lhotě Ra-
tiborově u Lhenic na Šumavě jako je-
diný syn z pěti sourozenců, v rodině 
místního kováře. Obecnou školu vy-
chodil v Mičovicích, měšťanskou ve 
Lhenicích a Vodňanech.

V roce 1929 ukončil studium na 
Státní vyšší lesnické škole v Písku 
složením maturity s vyznamenáním 
před zkušební komisí, jejímž předse-
dou byl vládní rada Ing. Oldřich Vom-
ka. Jeho spolužáky byli i další vý-
znační lesní odborníci, kteří působili 
v okolí Písku: Rodina Václav v Sedli-
ci, Jaroslav Vlasatý u lesů města Pís-

JUBILEA A TROCHA
STATISTIKY O OBCI

K 12. 9. 2024 činil počet trvale bydlících obyva-
tel v Čížové a přilehlých osadách celkem 1.328, 
z toho dospěli 1016, děti 275, cizinci 37.

Významná jubilea v měsících červenec, sr-
pen, září 2024 oslavili:

Sedmdesát let:
 Buriánková Věra, Zlivice
 Hönig Věnek, Čížová
 Jačková Marta, Bošovice
 Šátava Otakar, Topělec

Sedmdesát pět let:
 Dudová Hilda, Čížová
 Tůma Václav, Nová Ves
 Vaňatová Marie, Čížová

Osmdesát let:
 Tajčovská Květuše, Čížová

GRATULUJEME !
V měsících červenec, srpen, září (do 12. 9. 2024)
se k trvalému pobytu přihlásilo 9 občanů a naro-
dil 1 občánek.

AL

ku, Hartvich Otto u lesů města Písku 
a později na LZ v Milevsku.

Od 16. července 1929 pracoval ja-
ko asistent – praktikant na zařízení 
polesí Hůrka s profesorem Ing. Rudol-
fem Friesem.

Před 95 lety – 1. listopadu 1929 
nastoupil do zaměstnání na Lob-
kowiczkém lesním úřadu velko-
statku Drhovel-Čížová v Čížové ja-
ko příručí.

Před zkušební komisí politického 
úřadu zemského v Praze pod před-
sednictvím vrchního lesního komisa-
ře Ing. Maxmiliána Fuchsíka 16. září 
1932 složil zkoušku pro samostatné 
lesní hospodáře. Jako adjunkt spolu-
pracoval s Ing. Jaroslavem Borůvkou 
při zařízení polesí Borečnice.

1. ledna 1940 byl jmenován les-
ním a 1. května 1945 lesmistrem. 
V této funkci pracoval na Lesním úřa-
du v Čížové až do zestátnění velko-
statku v roce 1948. 

Od 1. srpna 1948 do 31. prosince 
1951 byl na Ředitelství státní lesů 
v Čížové zaměstnán ve funkci tech-
nického kontrolora. Po reorganizaci 
státních lesů byl k 1. lednu 1952 jme-
nován hlavním pěstitelem SLH v Čí-
žové. Po další reorganizaci státních 
lesů, provedené k 1. lednu 1956 slou-
čením SLH Čížová s podniky lesního 
průmyslu, pracoval ve funkci hlavní-
ho inženýra a jako náměstek ředitele 
Lesního závodu až do roku 1971, kdy 
odešel na důchod.

Od roku 1971, již jako důchodce, 
pracoval až do svých 70ti let, tj. do 
roku 1981, nadále v lesnictví - nejdří-
ve na Lesním závodě Písek v Čížové 
a od roku 1973 na LZ v Protivíně jako 
referent pozemkové držby.

Od mládí se věnoval chovu včel. 
Roku 1944 byl jednomyslně zvo-
len do výboru Včelařského spol-
ku v Čížové jako jednatel. V čížov-
ském včelařském spolku, který byl 
založen roku 1937, byl aktivním čle-

nem i funkcionářem. Chovu včel se 
ještě intenzivněji věnoval po odcho-
du na důchod i přestěhování z Čížo-
vé do Pamětic. 

3. prosince 1989, na výroční člen-
ské schůzi Včelařského spolku Čížo-
vá, svoji činnost ve výboru ukončil 
- funkci jednatele vykonával nepře-
tržitě 45 let. Členem včelařského spol-
ku nadále zůstal.

Před 90 lety - 15. prosince 1934 
se oženil se slečnou Annou Dubskou 
a spolu vychovali dvě dcery. Později, 
do odchodu na důchod, bydlel s rodi-
nou v bytě přímo na zámku v Čížové 
č.p. 1. Po odchodu na důchod se pře-
stěhoval do vlastního domku v Drho-
vli, části Pamětice, kde bydlel až do 
svého skonu 2. února 2000.

JaS

Zpracováno dle informací z knihy Mi-
roslava Vejmělka – Historie lesů Pí-
secka a Strakonic (r. 2019) a Kroniky 
Včelařského spolku Čížová, kterou za-
ložil a vedl Ing. Jiří Forejt z Nové Vsi.
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12. ROČNÍK NOHEJBALOVÉHO TURNAJE
Nohejbalový turnaj trojic o pohár sta-

rosty OBCE ČÍŽOVÁ se uskutečnil v so-
botu 6. července v době od 9.00 do 15.30 
hod. a počasí opět nohejbalovým soubo-
jům přálo, v odpoledních hodinách do-
konce až příliš, panovalo velké vedro. 
Všichni účastníci oceňovali organizační 
přípravu turnaje i příjemnou a přátelskou 
atmosféru v průběhu celého soutěžního 
dne. Do čížovského sportovního areálu 
dorazilo 11 družstev, která byla rozloso-
vána do dvou skupin, z nichž postupova-
ly dva nejúspěšnější týmy do semifinále, 
kde hrál vždy první z jedné skupiny s dru-
hým z druhé skupiny.

Vítězem se stal tým BNH ve složení Při-
byl, Vilím, Bárta a sesadil tak z dvouletého 
kralování v čele turnaje tým Granátoboys 
(Grossman st., Šťastný, Procházka, Polív-
ka). Turnajem prošel bez porážky a ve fi-
nále si s převahou poradil s Pyramidou 
(Kotalík, Schmidt, Lanc) 2:0 (10:6, 10:6), 
která si rovněž vedla velmi dobře a obháji-
la loňské druhé místo. Třetí místo vybojo-
vali Hasiči Písek (Mašek, Troják, Novák) 
po tuhém boji s Cajskou (Stehlík, Daněk, 
Krul) – 2:1 (10:8, 7:10, 10:5).

Obec Čížová a SDH Zlivice pořáda-
li tradiční dětský den. Pro děti bylo při-
praveno mnoho zábavy a rodiče se mohli 
posilnit u občerstvení, které připravili čle-
ni SDH Zlivice. Pro děti byly připraveny:
2 lezecké stěny, amazonské foukačky, pro-
táčecí hrazda, 2 skákací hrady (velikánský 
kombajn), zorbingové koule, 2 soutěže od 
Českého červeného kříže Písek, házení na 
cíl, airbrush tetování, ukázka Policie Čes-
ké republiky. Děkujeme všem sponzorům 
a členům SDH že díky nim tato akce moh-
la být uskutečněna. 

Za SDH Zlivice starosta Petr Kropáček

D Ě T S K Ý   D E N

Nejlepším hráčem celého turnaje byl 
zaslouženě vyhlášen Lukáš Přibyl z tý-
mu BNH.

Je příjemným zjištěním, že výkony vět-
šiny zúčastněných celků se stále více vy-
rovnávají a mají vzestupnou tendenci. To 

na závěr turnaje ocenil i starosta Ing. To-
máš Korejs a u všech ocenil sportovní boj 
v duchu fair play. Při závěrečném udílení 
cen všechny přítomné pozval na 13. ročník 
v roce 2025.

 Mgr. Vlastimil Šálek

Amazonské foukačkyAmazonské foukačky

Na hřišti nuda nebylaNa hřišti nuda nebyla Stánek ČČKStánek ČČK

Kombajn jako skákací hradKombajn jako skákací hrad
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JIHOČESKOU KRAJINOU ZA ŠUNKOVOU VIDINOU
V sobotu 20. 7. 2024 se na start tradiční 

cykloakce Jihočeskou krajinou za šunko-
vou vidinou XVIII – tentokrát s podti-
tulem Švanda s Dudákem“ sjelo cca 200 
cyklistů všech věkových kategorií. Za po-
řadatele MAS Brána Písecka přivítal pří-
tomné předseda Roman Čarek, který podal 
důležité informace o trase, značení i zají-
mavostech letošní akce. Roman Čarek také 
poděkoval Nadaci Jihočeské cyklostezky 
za finanční podporu a sponzorům, Zlivic-
ké pekárně a společnosti Gornicky s.r.o za 
občerstvení na start. Obci Čížová za pod-
poru materiální. Cyklisty přivítal také sta-
rosta Ing. Tomáš Korejs. 

Trasa, která měřila 48 km, vedla do měs-
ta Strakonice, kde bylo pro cyklisty připra-
veno vystoupení dudácké kapely. Ze Stra-
konic vedla trasa velmi zajímavou pasáží 
podél řeky Otavy. Na trase bylo možné na-
vštívit dva zajímavé minipivovary v ob-
cích Zátaví a Čejetice. Počasí akci přálo 
a v cíli, který byl tentokrát na nádvoří čí-
žovského zámku, byla pro účastníky při-
pravena tradiční porce šunky. Podle bez-
prostředních reakcí účastníků si cyklisté 
připravenou trasu a program velmi užili.

Tak zase za rok, velu zdar!

Roman Čarek, předseda spolku MAS

obec@cizova.cz – oficiální e-mail obce, starosty a podatelny. Slouží pro veškerou oficiální komunikaci s obcí 
 a starostou obce. Pouze na tento e-mail nutno zasílat veškeré žádosti, podání, faktury a podobně.
 Kontaktní osoba: Ing. Tomáš Korejs

klevcova@cizova.cz – slouží pouze pro komunikaci hlavní účetní se státními orgány, krajským úřadem, případně
 pro personální záležitosti obce.

  Kontaktní osoba: Hana Klevcová

infocentrum@cizova.cz – pro komunikaci s infocentrem Čížová, knihovnou Čížová, připomínky k webu obce a FB obce, 
 CzechPoint.

  Kontaktní osoba: Jitka Kotenová

buriankova@cizova.cz – pokladna a účetní obce. Záležitosti místních poplatků, smlouvy na hrobová místa, šéfredak-
 torka časopisu Čížovský kurýr, pohledávky, odpadové hospodářství, evidence obyvatel

  Kontaktní osoba: Bc. Jitka Buriánková

mandryszova@cizova.cz – smlouvy, objednávky, výpisy z jednání orgánů obce, bytové hospodářství, energie a revize
  Kontaktní osoba: Ing. Jana Mandryszová

KONTAKTY NA OÚ ČÍŽOVÁ PODLE DRUHU ŽÁDOSTI A AGENDY:
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Obec Čížová pořádala o víkendu
27. 7. - 28. 7. 2024 pouťový víkend. 
V sobotu 27. 7. bylo zahájení napláno-
vané na 14 hodinu, kdy začala hudba pa-
na Antonína Talafouse, který začal vítat 
první přicházející, hrály se výhradně čes-
ké písničky, došlo i na písničky na přá-
ní, a když se začalo připravovat divadel-
ní seskupení „Dobře naladěné divadlo“, 
došlo i na harmoniku u stolu. Od 16 ho-
din si naši nejmenší užili krásnou pohád-
ku Trable vodníka Toníka. Toto divadel-
ní seskupení má nádherné pohádky, jen 
škoda, že si u nás v Čížové na ně nena-
jde cestu větší počet dětiček, určitě by si 
to divadelníci zasloužili. Po krásné po-

POUŤOVÝ VÍKEND
hádce nám ještě cca hodinku zahrál pan 
Talafous a potom už se připravovala ka-
pela, která měla na starosti Pouťovou zá-
bavu. Místo předem domluvené kape-
ly Sextet Band, která se omluvila týden 
před zábavou nám zahrála kapela Martin 
Band, děkujeme Radkovi Brousilovi za 
pomoc a sehnání náhradní kapely.

Po celé odpoledne a část večera byly 
připraveny netradiční hry pro malé, ale 
i dospělé, kteří je za šera začali využívat 
v hojném počtu, dále byla připravena vý-
stava kronik, o kterou se postarala kroni-
kářka obce paní Suková. Po celé konání 
akce bylo připravené občerstvení z bufe-
tu na hřišti a hostinci u Štálichů.

V neděli 28. 7. se konal v kostele sv. 
Jakuba Většího již tradiční letní koncert 
Píseckého komorního orchestru pod diri-
gentskou taktovkou Jakuba Waldmanna 
a solistky na violoncello Marie Součko-
vé. Na programu byly skladby od veliká-
nů, jako např. A. Vivaldi, F. I. A Tůma, 
G. F. Händel, W. A. Mozart. Koncert byl 
nádherný v úžasné atmosféře Čížovské-
ho kostela.

Děkujeme všem občanům, kte-
ří pomohli při realizaci tohoto víkendu 
a i všem, kteří si ho přišli užít a za rok 
nashledanou. 

Za obec místostarosta Petr Kropáček

Výstava obecních kronik s přílohami 
se konala v sobotu od 14 do cca 21 ho-
din v rámci Pouťového víkendu, vystave-
ny byly historické kroniky Čížové a jejích 
osad doplněné kronikami některých míst-
ních spolků a exponáty z novodobého ve-
dení kronik po r. 2005, výstavka se těšila 
trvalému zájmu z řad občanů - návštěvní-
ků akce, všech věkových kategorií, kteří 
si kroniky nejen prohlédli, ale kronikářku 
oslovili i četnými dotazy.

JaS

VÝSTAVA KRONIK

Večerní vystoupeníVečerní vystoupení

Nádherná heligonkaNádherná heligonkaPohádka Trable vodníka ToníkaPohádka Trable vodníka Toníka

Dřevěná věž Jenga naturDřevěná věž Jenga natur Koncert PIKOKoncert PIKO
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SLAVNOSTNÍ ZAHÁJENÍ ŠKOLNÍHO ROKU V ZŠ ČÍŽOVÁ

ROZLOUČENÍ S PÁŤÁKY

ZŠ a MŠ Čížová

Stalo se již tradicí, že předposlední den 
školního roku se naše škola loučí se žáky
5. ročníku. I letos několik měsíců nejstarší 
děti promýšlely, nacvičovaly a poté před-
vedly různé tance a fotbalové scénky pro 
své rodiče, prarodiče, učitele, pracovníky 
školy, pana starostu a kamarády. Po slav-
nostním předání vysvědčení se konalo na 
školní zahradě malé posezení spojené s ob-

čerstvením. Poslední noc mohli páťáci pře-
spat ve školní tělocvičně. Všichni se moc 
těšili. Zavrtáni do spacáků si ještě dlouho 
do noci povídali. Ráno, poslední den školy, 
už nemuseli chodit do třídy. Přesto většina 
z nich se ještě naposledy přišla podívat. 

Přejeme všem šťastné vykročení do no-
vých škol!

Miroslava Šejnová, paní učitelka

Dne 2. září 2024 jsme zažili historický 
okamžik. Naše škola poprvé v historii ote-
vřela své dveře hned pěti třídám! Slavnost-
ní zahájení školního roku tak bylo pro nás 
všechny velkou událostí.

V příjemném prostředí první třídy jsme 
přivítali dvanáct nových prvňáčků, kte-
ří s nadšením usedli do lavic. Ředitel ško-
ly Jan Kropáček ve svém projevu vyjád-
řil radost nad tímto významným milníkem 
a popřál všem žákům úspěšný start do no-
vého školního roku. Třídní učitelka Zuza-
na Maňourová pak seznámila děti s pro-
gramem prvního školního dne a vytvořila 
tak příjemnou atmosféru pro jejich první 
kroky do světa poznání.

Rozšíření školy o další třídu je pro nás 
velkým úspěchem a dokazuje, že naše ško-
la je stále oblíbenější. Těšíme se na to, co 
nám společně přinese tento školní rok. 
Jsme přesvědčeni, že díky našim skvělým 
žákům, zkušeným pedagogům a podpoře 
rodičů budeme i nadále růst a rozvíjet se.

Na závěr bychom rádi poděkovali všem 
rodičům našich žáků za jejich důvěru a pod-
poru. Vaše aktivní zapojení do života ško-
ly je pro nás nesmírně cenné. Děkujeme ta-
ké Obci Čížová za spolupráci a poskytnuté 
finanční prostředky, které nám umožňují 
zlepšovat podmínky pro výuku dětí.

Mgr. Jan Kropáček - ředitel školy

Ve čtvrtek 20. 6. proběhlo v naší škol-
ce rozloučení s předškoláky. Děti si při-
pravily pro své rodiče a blízké krásné vy-
stoupení na téma Pomáda. Tanec, písničky 
a scénky přítomné diváky moc pobavily. 
Vystoupení pokračovalo básničkami a pís-
ničkami. V závěru přišlo na řadu prochá-
zení slavnostní bránou, dekorování dětí 
a přípitek šampaňským. Předškoláci si se 
svými rodiči i zatančili. Odpoledne se vel-
mi vydařilo a malým školáčkům přejeme 
hodně úspěchů ve škole.

Pavlína Froňková,
redaktor za MŠ Čížová

ROZLOUČENÍ
S PŘEDŠKOLÁKY
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DALŠÍ FOTBALOVÁ SEZÓNA ZAČALA
Letní přípravné období uběhlo velmi 

rychle a začala nám nová fotbalová sezó-
na. V této sezóně budou naši hráči působit 
ve všech kategoriích od předpřípravky až 
po dorost. FK Čížová nasadila do soutěží 7 
mužstev v 7 kategoriích. 

Před zahájením sezóny absolvovala řada 
našich borců fotbalové kempy, z nichž dva 
(první a poslední) se konali na našem do-
mácím hřišti. Všem se věnovali naši kvali-
fikovaní trenéři a nejmenší borci pronika-
li do tajů fotbalového umění pod vedením 
našich dorostenců, kteří se aktivně účastni-
li celého kempu a u dětí se těšili velké ob-
libě. Za to jim patří poděkování a všichni 
doufáme, že z některých z nich budou dal-
ší trenéři v našem klubu. 

Do nové sezóny vstupujeme v obměně-
ných sestavách, kdy se hráči posunuli me-
zi věkovými kategoriemi. V letošním roce 
došlo k velkým posunům - jedněm z nej-
větších v historii klubu, a tak uvidíme, jak 
se tyto zásadní změny ve složení mužstev 
odrazí v našich výsledcích. V létě, po 9 le-
tech, odešel hráč Jindřich Komrska, který 
přestoupil do mužstva Oseka, kam se ro-
dina odstěhovala, jeho působení v Čížové 
by tedy bylo komplikované, zejména účast 
na trénincích. Rovněž došlo ke změnám na 
místech trenérů, kdy k mužstvu dorostu při-
šel Filip Malík a u mužstva mladších žáků 
po skončení Karla Dini, který ukončil tre-
nérskou dráhu v našem klubu, jej nahradil 
Lubomír Šimek, dřívější trenér dorostu. 

Po sloučení s FC AL-KO Semice, v ka-
tegoriích starší přípravky a mladších žáků, 
nám vznikla dostatečná konkurence me-
zi hráči a věříme, že tato skutečnost bu-
de všechny motivovat k lepším výkonům 
a maximální snaze. 

Závěrem chci všem, kteří podporují Čí-
žovský fotbal poděkovat a pozvat je na naše 
utkání. Fotbal se hraje pro diváky, tak nevá-
hejte a přijďte, budeme se na Vás těšit.

Tak na viděnou přátelé, těšíme se na 
Vás ve sportovním areálu obce Čížová 
a naše mužstva Vám připraví radostnou 
podívanou. 

Za výkonný výbor FK Čížová, z.s.
Jiří Smrž

Společné fotoSpolečné foto

ModříModří ČerníČerní

OranžovíOranžoví

Mužstvo dorostuMužstvo dorostu
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Pouťový víkend - pohádka ve stanuPouťový víkend - pohádka ve stanu

Dětský denDětský den
- horolezecká stěna- horolezecká stěna

Kino na kolečkáchKino na kolečkách Dětský den - skákací hradDětský den - skákací hrad Skákací hrad - kombajnSkákací hrad - kombajn

Pouťový víkend - harmonika u stoluPouťový víkend - harmonika u stolu

Poděkování pana starosty dirigentovi Poděkování pana starosty dirigentovi 

Koncert PIKO v čížovském kosteleKoncert PIKO v čížovském kostele
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FOTBALISTÉ SOKOLA DĚLAJÍ POSLEDNÍMI VÝSLEDKY 
SVÝM PŘÍZNIVCŮM VELKOU RADOST 

Naši borci zcela ovládli uplynulý roč-
ník Okresního přeboru. Po letech trápení 
se podařilo opět tým konsolidovat, přišlo 
několik velmi zajímavých tváří a na hřišti 
i v kabině to začalo fungovat. Již podzim-
ní část ukázala sílu mužstva a jarní odve-
ty se nesly ve stejném scénáři. Tým pod 
vedením trenéra Grossmanna šlapal a ně-
která vítězství končila velkým brankovým 
přídělem. Konečná tabulka a 13 bodový 
náskok jsou zcela výmluvné, navíc v jar-
ní části chyběl na hřišti kanonýr Radek 
Šitner, který se v přípravě nešťastně zranil. 
Již několik kol před koncem bylo o vítě-
zi letošního Okresního přeboru jasno a tak 
mohly začít oslavy titulu. Samozřejmě za-
čaly zároveň padat i otázky co dál.

Po skončení fotbalového ročníku se ko-
nalo v Kulturním domě v Milevsku vyhlá-
šení výsledků okresních soutěží v rámci 
slavnostního galavečera. Kategorii dospě-
lých ovládli naši fotbalisté, když převzali 
z rukou legendy Jana Kollera a moderáto-
ra ČT Vlastimila Vlaďka pohár za vítěz-
ství v Okresním přeboru. Cenu za nejlepší-
ho kanonýra soutěže převzal Radek Šitner, 
který vsítil 29 branek, přestože kvůli zra-
nění za celé jaro neodehrál ani minutu. Na-
víc lékař našeho týmu MUDr. Karel Chyt-
rý obdržel cenu Fair play za odbornou 
pomoc při vážném zranění hráče v mis-
trovském utkání v Branicích.

Poměrně dlouho zvažovali borci Soko-
la Čížová svoji účast v krajské soutěži, ale 
zřejmě se rozhodli správně.

Po letní přestávce se pustili naši fotbalis-
té znovu do přípravy s tím, že je čeká nároč-

Pořadí:
1. Sokol Čížová 
2. SIKO Čimelice 
3. TJ Záhoří
4. Čížová Legends

Výsledky:
Sokol Čížová - TJ Záhoří 2:0 (0:0)
Branky: Forman a Kovář 
Čížová Legends - SIKO Čimelice 6:1 (2:0)
Branky: Jelínek, Hák a Štrouchal po 2 - 
Gabčo 

Utkání o 3. místo
Čížová Legends - TJ Záhoří 1:2 (1:1)
Branky: Gabčo -

Finále
Sokol Čížová - SIKO Čimelice 1:1 (1:1)
Branky: Kovář - Veselý 

Ve finále se hrál velmi slušný fotbal s řa-
dou pěkných akci na obou stranách. Čime-
lice šli po chybě v obraně domácích Vese-
lým do vedení, ale po pěkné akci Markvarta 
pěknou střelou Kovář srovnal. Když ve 
druhé půli již nikdo neskóroval, dospěl vy-
rovnaný duel až do penaltového rozstře-
lu. Tady domácí gólman Aleš Grossmann 
opět ukázal, že ho tato disciplína baví. Na-
před dvě střely hostů zneškodnil a pak sám 
rozhodl o vítězi letošního Memoriálu.

ná vyšší soutěž. Kádr zůstal prakticky po-
hromadě, navíc přišli někteří noví hráči. Již 
příprava ukazovala, že by to nemuselo vy-
padat špatně a hned úvodní zápas to potvr-
dil. Velmi cenné vítězství hned v úvodním 
kole na hřišti jasného favorita Meteoru Tá-
bor bylo obrovským impulsem do další prá-
ce. Následná výrazná výhra s ambiciózním 
Hradištěm, další vydřené 3 body z horké 
půdy v Myslkovicich, a domácí jasné ví-
tězství nad Ratibořskými Horami, to je za-
čátek nováčka z kategorie snů. Navíc herní 
projev týmu je velmi dobrý, nováčci výbor-
ně zapadli a výsledek? Po 4 odehraných ko-
lech je tým Sokola Čížová s plným bodo-
vým ziskem na čele tabulky 7. ligy! 

Realizační tým Sokola Čížová

SHRNUTÍ LETNÍHO MEMORIÁLU 
POŘÁDANÉHO SOKOLEM ČÍŽOVÁ

Letošní vítěz Okresního přeboru, tým Sokola ČížováLetošní vítěz Okresního přeboru, tým Sokola Čížová

Fotbalisté Sokola Čížová suverénně Fotbalisté Sokola Čížová suverénně 
vyhráli Okresní přeborvyhráli Okresní přebor

David Chytrý je velkým David Chytrý je velkým 
tahounem týmutahounem týmu
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